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Het zou Jamin-directeur Maarten Steinkamp niet verbazen als de winkels van de snoepwinkelketen binnenkort
alsnog dicht moeten. "Wij zijn natuurlijk niet essentieel", aldus Steinkamp. "Net zoals de notenbar, de
chocolaterie of de delicatessenwinkel", zegt hij in een interview met RetailTrends.

Sinds half december zijn in de strijd tegen het coronavirus de zogenoemde niet-essentiële winkels gesloten.
Onder meer kledingzaken en warenhuizen zijn dicht en bij zaken als Bruna en AKO kan geen boek of tijdschrift
worden gekocht. Maar bij Jamin kan nog steeds naar hartenlust worden gesnoept. De reden is volgens
Steinkamp simpel: Jamin valt onder de foodretail en dus mag Jamin open.

Al is het de vraag of je dat als ondernemer moet willen, zegt hij. "Maar wij hebben niet de autoriteit om te
zeggen: je moet dicht of je mag open. We zijn slechts franchisegever." Hij begrijpt wel dat de meeste
ondernemers zijn opengebleven. "Maar de impact op de omzet is natuurlijk dramatisch." Hij maakt zich dan
ook zorgen over de ondernemers. Bang dat Jamin zal omvallen, is hij niet.

Op RetailTrends vertelt Steinkamp onder meer over de nieuwe webstrategie en de plannen in Duitsland.
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